
OBISKALI SO NAS VINKO HAFNER, VLADO BEZNIK
IN ALBIN VENGUST

Zopet bela Ljub|jana
Da bo mesto Ijuibljana dobi-

lo zopet ime »bela«, smo dolž-
ni skrbeti vsi LjubljanCani, de-
lovne organizacije, družbenopo-
litične skupnosti ta ne nazad-
nje komunalci. To je bila ena
bisbvenili ugotovitev posveta v
Komunalnem podjetju »UUB-
LJANA«, ki so se ga udeležili:
sekretar mestne konferance
ZKS Vinko Hafner z org. se-
kTetarjem Janezom Sdugo; pred-
sednik mestne konf erence SZDL
Vlado Beznik, predsednik IS
SML Albin Vengust ter član iz-
vršnega sveta Ljubjane Maiko
Rainer.

Osrednja razprava se je vodi-
la o snagi v Ljubljani. Vzrofc

na poudarek razpnave k tej
točki je trermtino stanje v Ljub-
ljani, kajti nlč več ne maremo
govoriti o »beli« Ljufoljani, pač
pa o zamazani.

Ena od oblik varstva človeko-
vega okolja, zlasti še v urbani-
ziranem naselju — mestu, je
apravljanje storitev s področja
javne higiene. Dejavnost finan^
cira SL iz proraSunskili sred-
stev in se izvaja na podlagi raz-
vojnega programa in letnega
plana, ki ga naša delovna arga-
nizacija vsako leto predSî oži v
potrditev SML.

Vsak.oietna sredsbva za te na-
mene se neanatno povečujejo,
a še zdaleč ne zagotavljajo
ustreznega nivoja teih storitev,
zlasfci v novih urtaaiuzipanih so-
seskah.

Osrednja problematika, ki se
kaže v Ljubljani, je zlasti v
tem, da je zaradi pičlih sredstev
za vse navedene potrebe red-
no 6iš<5enje mesta v glavnem
omejeno na cemter mesta, me-
stne vpadnice, občioska sredi-
šča in tranzitne ceste. S sta-
njem ^nage v Ljubljani ne mo-
remo biti zadovoljni. Spriio
hitrega razvoja nasploh, širje
nja urbantaranih mesfcnih po-
vršdn, porasta prebivalstva.

— Kako? Pravite, da ste novinar Diicvnika, delate pa aoi
radio »Glas Ljnbljane« . . .
— Da, ampak samo dokler ne dobimo še TV TOZO »Ljuto-
ljanske slike«.

dnevne tnigracije 2aposlenih v
mesfcu, se kaže Tnse večja potre-
ba po krepitvi in razširjanju
dejavnosti tudi na ostale javne
površine .in na novo zgrajene
in urbanizirane soseske.

Zboljšanje stanja vidimo edi-
no v tem, da se poveoajo sred-
stva 2sa te namene in le-ta pred-
vsem usmerijo v intenzivenjše
spiranje ulic iin problematična
območja. Dodatna finančma
sredstva za vzdrževanje ne mo-
re zagotoviti samo proračun
mesta, temveč moramo iskati
trajnejšo rešitev fcuidii v delu
sredstev od prispevka za upo-
rabo mestnega zemljišča.

S formiranjem samoupravnih
interesnili sfcupnosfci za kamiu-
niato je pričakovati določen na-
predek na tem podTočju, ki naj
bl izhajal tudi s strani kraja-
na do svojega lepšega okolja,
hkrati pa bo seveda povečana
odgovornost izvajailca na po-
samesznih območjih KS in obči-
nah večja. Pri vadrževanjti hi-
giene ne moremio v mestu itd

preko akcije »BELA LJDBIJA-
NA«, ki je bila v Ljubljani pre-
ko šol, KS im občin že tradi-
cija in s strami KS-S6b vložd-
nega veliko truda.

Delo na vzdrževanju javne
higiene je težko, saj je iapo-
stavljeno vsem vremenskim po-
gojem in je zato nepriloublje-
no. Iz teih in drugih razlogov
je težko pridobiti za ta dela
kvalitefcno in stalno delovno si-
lo kljub relativmo visakim oseb-
nim dohodkom. Ob takih stal-
nih težavah, ki se kažejo Š9

-zlasfci v zadnjih nekaj letili,
smo nabavlli mebanizaoijo za
te namene.

Vsa mehanizacija, pa še zda-
leč ne zadošča potrebam. V le-
tošmjem letu je v programu
zato nabava novih delcmiih
sredste-v za strojno čiščenje
ulic in spinanje cest. S pove-
čanjem mehanizaoije za vadr-
ževanje higiene pa je treba pri-
stopiti k vagoji in osveščeno-
sti našdh občanov.


